
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1719

Vil ministeren kommentere på, om det vil give mening at åbne halvdelen af Møgelkær

Fængsels halvåbne pladser som arresthuspladser fremfor mange af de andre lokaliteter,

som ministeren med det aktuelle finanslovforslag har foreslået at åbne, f.eks. har Region

Nordjylland det største og mest vedvarende belæg af alle pladser? Der henvises til ”For

mange fanger - alt få få pladser”, Fængselsforbundet den 31. august 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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